



الفروع

الرئيسي

الشرق - شارع خالد بن الوليد - برج المدينة
هاتف: 1866662 - فاكس: 22491280

الشيخ الصناعية

شركة وارد للأجارة والتمويل - الدائري الرابع
هاتف: 22324535 - فاكس: 24822453

الري

معرض أوتو سيتي - شارع الغزالي
هاتف: 22324791 - فاكس: 22324792

جمعية المهندسين الكويتية

هاتف: 97219263

Branches

Head Office

Sharq - Khaled Bin AlWaleed St., City Tower
Telephone: 1866662 - Fax: 22491280

Shuwaikh Industrial Area

Wared Lease and Finance Co. - Fourth Ring Road
Telephone: 22324535 - Fax: 24822453

Al Rai

Autociti Showroom - Al Ghazali Street
Telephone: 22324791 - Fax: 22324792

Kuwait Society of Engineers

Telephone: 97219263



التكافل لتأمين كافة المخاطر ..
Synergy .. to insure risks free

تأمين السفر Travel Insurance

شركة وثاق للتأمين التكافلي ش.م.ك. (مقفلة)
Wethaq Takaful Insurance Company K.S.C.(Closed)



1-866662
www.wethaq.com



ص.ب: 371 الصفاة، 13004 الكويت
P.O. Box 371 Safat, 13004 Kuwait

Travel Assist Insurance

Accidents and problems could occur unexpectedly, and the impact of risks would be aggravated when you are on a trip far from your country and far from any source of help from friends and family. This insurance would make your travel more fun and more comfortable and safer. The insurance policy covers providing assistance during travel in areas such as personal assistance all over the world except for the usual country of residence, providing assistance for your car, providing assistance for your luggage, and legal help.

Schengen Visa Travel Insurance:

Most of European countries require this insurance and oblige the applicant to fulfill all procedures required to obtain this visa as well as his combined family, it's also obliged for all emissaries to these European countries.

Insurance Coverage:

Wethaq Takaful Insurance Co. issues a Takaful policy for individual and family through which it provides the following coverage.

A - Policy covering world wide countries:

1. Medical expenses and hospitalization abroad.
2. Transport or repatriation in case of illness or accident.
3. Emergency dental care.
4. Repatriation of family member traveling with the insured.
5. Repatriation of mortal remains.
6. Escort of dependent child.
7. Travel of one immediate family member.
8. Emergency return home following death of a close family member.
9. Delivery of medicines and relay of urgent messages.
10. Long distance medical information service.
11. Medical referral /appointment of local medical
12. Connection services.
13. Advance of bail bond and loss of credit card.
14. Trip cancellation.
15. Delayed departure.
16. Compensation for in-flight loss of checked-in baggage.
17. Location and forwarding of baggage and personal effects to State of Kuwait.

B - Schengen Travel Insurance Policy:

1. Accidental death.
2. Medical Expenses (Accident & Sickness).
3. Medical Evacuation.
4. Death Repatriation .
5. Assistance.

اشتراك التأمين:

يتم احتساب اشتراك التأمين وفقا لطبيعة نوع الوثيقة فردية كانت أو عائلية وطبقا أيضا لمدة الرحلة. كما تختلف أسعار التغطية التأمينية للمسافرين في حال زادت أعمارهم عن 65 أو 70 سنة.

مبلغ التأمين:

يغطي مبلغ التأمين التكاليف المذكورة سابقا وفق الشروط التي تنص عليها وثيقة المساعدة أثناء السفر.

مدة التغطية التأمينية:

تمتد مدة التغطية التأمينية طوال فترة الرحلة خارج البلاد بحيث لا تقل عن 7 أيام ولا تزيد عن 90 يوم. بينما وثيقة التشيغن تمتد مدة التغطية لسنة كاملة.

هام...

يلقى كل طلب تأمين في شركة وثاق للتأمين التكافلي ما يستحقه من العناية والدراسة والتقييم من قبل موظفين أكفاء، وبالتالي فإن الأسعار التي تعرضها الشركة تكون مدروسة ومناسبة تماما مع الحجم الحقيقي للخطر القائم

Important

Wethaq Takaful Insurance Company gives the genuine care in studying and assessing each insurance application. This procedure is performed by qualified employees, consequently the prices offered by the company are completely studied and appropriate with the real volume of the standing risk.

Insurance Contribution:

The subscription for the insurance is calculated according to the nature of the document, that is, whether it was for an individual or a family. It also depends on the length of the journey. In addition, the prices of the insurance coverage vary in case the age of the passengers exceeds 65 or 70 years.

Sum Insured:

The cost of the insurance covers the aforementioned expenses with regard to the conditions stated by the document used during traveling.

Period of Insurance Coverage:

The insurance covers the entire journey abroad, which should not be less than seven days and also should not exceed 90 days. With regard to schengen visa one year policy is available.

تأمين المساعدة في السفر

تقع الحوادث والمشاكل بشكل مفاجئ، وتزداد آثار المخاطر عندما تكون في رحلة سفر خارج بلد إقامتك بعيدا عن مساعده الأهل والأصدقاء، فالوثيقة تجعل من سفرك أكثر متعة وأكثر راحة وأكثر أمانا. وتغطي وثيقة تأمين المساعدة أثناء السفر ما يلي:

المساعدة الشخصية في كافة أنحاء العالم عدا بلد الإقامة المعتاد، المساعدة المقدمة للسيارة، المساعدة المقدمة للأمتعة، المساعدة القانونية.

تأمين التشيغن فيزا:

تطلب غالبية الدول الأوروبية هذا التأمين وتلزم الراغبين على استكمال إجراءات الحصول على هذه الفيزا وأفراد عائلته المرافقين في السفر وكل المبعوثين في مهام عمل إلى هذه الدول الأوروبية.

التغطية التأمينية:

تقوم شركة وثاق للتأمين التكافلي بإصدار وثيقة التأمين التكافلي للفرد والعائلة لتقدم من خلالها التغطيات التالية:

أ- وثيقة تغطي جميع أنحاء العالم:

1. التكاليف الطبية والاستشفاء خارج بلد الإقامة.
2. المواصلات أو الترحيل في حالة المرض أو الحادث.
3. العناية بالأسنان الطارئة.
4. النقل أو إعادة المستفيدين المرافقين.
5. ترحيل جثمان في حالة الوفاة لبلد الإقامة الأصلي.
6. الاعتناء بالطفل تحت 15 سنة في حالة عجز المشترك عن مساعدته.
7. التكاليف بنفقات السفر والإقامة لأحد أفراد الأسرة المباشرين.
8. العودة الطارئة إلى بلد الإقامة المعتاد في حالة وفاة أحد الأقارب.
9. تسليم الأدوية وتسليم الرسائل العاجلة.
10. الخدمة الطبية عبر الهاتف.
11. ترتيب موعد / نقل لخدمة طبية متخصصة.
12. خدمة الاتصال المباشر بشركة المساعدة في البلاد.
13. تقديم الكفالات وتقديم الخدمات المادية في حالة خسارة البطاقة الائتمانية.
14. المصاريف المترتبة على إلغاء الرحلة.
15. التأخير المفاجئ للرحلة.
16. فقد الأمتعة.
17. إرسال الأمتعة المفقودة والتي تم العثور عليها لدولة الكويت أو الجهة المقصودة في الرحلة.

ب- تأمين التشيغن فيزا:

1. حالات الوفاة بحادث.
2. النفقات الطبية في حالات الحادث والمرض.
3. الإخلاء الطبي.
4. نقل الجثمان.
5. المساعدة الضرورية.